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Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht dat regionale treinen mogelijk duurder worden 
(ingezonden 23 november 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «regionale treinen mogelijk duurder»?1 

Vraag 2
Klopt het dat NS overweegt om regionale vervoerders in de toekomst meer te 
laten betalen voor de geleverde reisinformatie? 

Vraag 3
Waren de tarieven voor de reisinformatie te tijden dat ProRail deze verzorgde 
kostendekkend en evenredig verdeeld? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het niet in het belang van de reiziger is dat vervoer-
ders over zoiets cruciaals als de reisinformatie ruzie maken? Zo ja, kunt u een 
mogelijk conflict hierover zo snel mogelijk proberen op te lossen? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat los van de mogelijke conflicten en de uitkomst 
daarvan de reisinformatie in heel Nederland te allen tijden gewaarborgd 
blijft? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid De 
Boer (VVD), ingezonden 22 november 2012 (vraagnummer 2012Z20055).

1 Telegraaf, 22 november
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